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RM – WK/36/03/13 

Protokół 
ze wspólnego posiedzenia Komisji  

 Rady Miejskiej w Rzgowie 

odbytego w dniu 20 marca 2013 r.  

w Sali Obrad Rady Miejskiej w Rzgowie, pl. 500-lecia 22 
 

W posiedzeniu, któremu przewodniczył Przewodniczący Marek Bartoszewski udział 

wzięli członkowie połączonych Komisji wg listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 do 

niniejszego protokołu oraz zaproszonych gości wpisani listę stanowiącą zał. 2. 

Przewodniczący obrad po powitaniu członków Komisji oraz zaproszonych gości i 

stwierdzeniu quorum uprawniającego do podejmowania decyzji, o godz. 11.15 rozpoczął 

posiedzenie Komisji zgodnie z zaproponowanym porządkiem: 

1. Omówienie porozumienia w sprawie pokrycia kosztów utrzymania dodatkowych etatów w 

Komisariacie Policji w Rzgowie Komendy Powiatowej Policji powiatu łódzkiego 

wschodniego. 

2. Omówienie tematu utworzenia drogi gminnej (ul. Kusocińskiego) w systemie ZRID.  

3. Omówienie materiałów na XXXI sesję: 

a) uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 

Rzgowie na rok 2013. 

b) uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie 

Rzgów na lata 2013-2015. 

c) uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rzgów na lata 

2013-2017 . 

d) uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Rzgów na rok 2013. 

e) uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXX/273/2013 w sprawie udzielenia pomocy 

rzeczowej dla Powiatu łódzkiego Wschodniego na modernizację dróg powiatowych w 

2013 roku.  

f)  uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podjęcie działań związanych z budową drogi.  

g) uchwały w sprawie wyrażenia/niewyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu 

sołeckiego w 2014 roku. 

h) uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie w charakterze uczestnika do 

realizacji projektu pn. „Strategia Rozwoju Łódzkiego Obszaru Metropolitalnego” 

współfinansowanego w ramach Programu Operacyjnego Pomoc Techniczna. 

i) uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Rzgowa.  

j) uchwały w sprawie uchwalenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Rzgów (zmiany obejmują fragment strefy 

aktywności gospodarczej (w zakresie części miasta Rzgowa oraz części wsi Gospodarz, 

Guzew, Babichy, a także część terenu mieszkaniowego we wsi Czyżeminek (działki o nr 

ewid. 91/5 – 91/14, 204/1 – 204/6 i części działek o nr ewid. 97, 99 i 100/2) oraz działkę 

o nr ewid. 48/4 we wsi Bronisin Dworski).  

k) uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części miasta Rzgowa rejon ul. Kopernika – 

Górna – Bema – Łódzka. 

l) uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części miasta Rzgowa rejon Bema – Górna – 

Słoneczna – Łódzka. 

m) uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części miasta Rzgowa rejon Łódzka – Graniczna. 

n) uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części wsi Starowa Góra rejon ul. Inspektowej 

(działka nr 384/28). 

o) uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Kalinie. 

p) uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Guzewie.  



2 

 

q) uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Rzgów. 

r) uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości. 

s) uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 

tych odpadów.  

t) uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych w 

Konstantynie.  

u) uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wykup działki nr 418/11 położonej w Starowej 

Górze.  

v) uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wykup działki nr 669/1 położonej w Rzgowie.  

4. Sprawy różne. 

 

Obsługę prawną zapewniał Mecenas Dariusz Iwaszkiewicz.  

 

Ad.1. 

Temat pominięto.  

 

Ad.3. 

Projekty uchwał w sprawie sporządzenia miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego. Temat zreferowała Kierownik Referatu Budownictwa Elżbieta Reczulska.  

 k) rejon ul. Kopernika – Górna – Bema – Łódzka 

Teren oznaczony w Studium Gminy jako teren nr 4 do sporządzenia miejscowego planu. 

Funkcja wiodąca zgodnie ze Studium z 2007 r. budownictwo mieszkaniowe jednorodzinne.   

 l)  rejon Bema – Górna – Słoneczna – Łódzka 

Teren położony w sąsiedztwie ww. planu. Funkcja wiodąca budownictwo mieszkaniowe 

jednorodzinne. 

 m)  rejon Łódzka – Graniczna 

Jest to teren dla którego był plan z 2005 r., ale firma motoryzacyjna chce lokalizować tam 

obiekt, który będzie posiadł osiem stanowisk samochodowych z wszystkimi funkcjami, a w 

planie z 2005 r. na podstawie przepisów ochrony środowiska plan dopuszcza lokalizację 

dwóch stanowisk do obsługi samochodu. W związku tym istnieje konieczność dostosowania 

planu do obowiązujących przepisów. Projekt miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego będzie przygotowywany na 5 działek będących bezpośrednio przy drodze 

krajowej.    

 n) dla części wsi Starowa Góra rejon ul. Inspektowej (działka nr 384/28). 

Plan będzie przygotowywany na wniosek P. Wodzyńskich, którzy w chwili obecnej prowadza 

prywatne przedszkole w części budynku mieszkalnego. Aby przekształcić budynek na funkcję 

związaną z prowadzeniem przedszkola potrzebny jest miejscowy plan.  

 

 j) uchwała w sprawie uchwalenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Rzgów (zmiany obejmują fragment strefy 

aktywności gospodarczej (w zakresie części miasta Rzgowa oraz części wsi Gospodarz, 

Guzew, Babichy, a także część terenu mieszkaniowego we wsi Czyżeminek (działki o nr 

ewid. 91/5 – 91/14, 204/1 – 204/6 i części działek o nr ewid. 97, 99 i 100/2) oraz działkę o nr 

ewid. 48/4 we wsi Bronisin Dworski).  

Przewodniczący Rady M. Bartoszewski powiedział, że uchwała była zdjęta z poprzedniej 

sesji, ponieważ wyniknęły pewne nieścisłości w Studium. W nawiązaniu do Studium została 

złożona skarga na działalność Burmistrza Rzgowa w sprawie zmiany przebiegu obwodnicy 

Rzgowa.  

Padło pytanie z strony Rady dlaczego zmieniając studium nie uaktualnia się treści studium, tj. 

części opisowej. Jeżeli chodzi o skargę Rada uznaję skargę za bezzasadną, gdyż uwaga w 
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skardze została uwzględniona jako uwaga do projektu zmiany Studium Zarządzeniem 

Burmistrza Rzgowa. 

Pani Teresa Brzozowska – projektantka powiedziała, że zmiana studium jest robiona na 

podstawie podjętych uchwał przez Radę, które określają zakres zmiany. Jest wyjątek który 

mówi, że studium musi być zgodne z obowiązującymi znowelizowanymi przepisami. Dlatego 

był obowiązek wprowadzenia stref wiatraków, obowiązkowo należało wprowadzić nowe 

tereny kopalni żwirowych. Nie ma odniesienia na jakiej podstawie należy uaktualniać 

Studium poza tymi granicami jeżeli to nie wynika z przepisów odrębnych. Wynikło 

nieporozumienie z obwodnicą, ponieważ gmina wykonała projekt obwodnicy i osoba 

projektująca Studium uznała, że projekt jest podstawą wprowadzenia do Studium. Sprawa 

była konsultowana z prawnikami i podstawą do wprowadzenia zmiany przebiegu poza 

granicami zmiany Studium byłby zatwierdzony projekt budowlany obwodnicy. W tej sytuacji 

nie można zmieniać przebiegu obwodnicy, ponieważ musi on być zgodny z planem 

wojewódzkim. W związku z czym powrócono do poprzedniego przebiegu obwodnicy 

przyjętego w Studium z 2007 r.   

Radny Piotr Salski powiedział, że w samym tekście Studium są nieaktualne zapisy.   

Pani Teresa Brzozowska jeszcze raz powtórzyła, że nie można wykraczać poza granice 

przyjęte przez Radę do zmiany Studium oraz obowiązujące przepisy prawa. Jeżeli jest tyle 

nieaktualnych zapisów w Studium należy zmienić całe Studium. 

Taka zmiana ma nastąpić w 2014 r.  

Radny Piotr Salski powiedział, że są również niesłuszne wytyczne wskazane w Studium 

odnośnie obwodnicy Rzgowa.  

Pani Brzozowska postara się odnaleźć te zapisy i je zweryfikuje.  

Przewodniczący Rady powrócił do zmiany Studium. Pokrótce omówiono zmiany 

wprowadzone w Studium.  

Przewodniczący Rady M. Bartoszewski przypomniał, że na poprzedniej sesji została 

oprotestowana droga biegnąca po terenach Babich. Rada Miejska postanowiła inicjatywą 

uchwałodawczą przysługującą radnym przywrócić tą drogę.  

Głos zabrał mieszkaniec Babich Pan Siotor, który powiedział, że Pan Przewodniczący Rady 

pisze nieprawdę w gazecie w sprawie artykułu dotyczącego wycięcia drzew przez CT „Ptak” 

na prywatnych posesjach bez zgody właścicieli działek. Pan Siotor zapytał się będącego na 

posiedzeniu prezesa Bogdana Migdała czy właściciele dostali z tego tytułu jakieś 

zadośćuczynienie.  

Prezes Bogdan Migdał powiedział, że odbyło się spotkanie z właścicielami działek na których 

omyłkowo zostały wycięte krzaki, na którym zaproponowano kwotę pieniężna i ewentualnie 

zwrot ściętych drzew. Jeden z właścicieli działki zgodził się na zwrot ściętych drzew, 

natomiast drugi otrzymał rekompensatę za wycięte krzaki.  

 

 f) uchwała w sprawie wyrażenia zgody na podjęcie działań związanych z budową drogi na 

działkach nr 210/1, 225, 210/2, 210/3, 106/1, 148, 108/2, 129, 128, 173/2, 107, 105/1, 104/1, 

173/1, 173/2, 172, 171, 170, 169, 168, 167, 166 w oparciu o przepisy ustawy o szczególnych 

zasadach przygotowania i realizacji inwestycji w zakresie dróg publicznych.   

Burmistrz powiedział, że chodzi o ul. Kusocińskiego w Rzgowie, potocznie nazywaną 

technologiczną. Pozostał do zrobienia odcinek od przecięcia z ul. Dąbrowskiego z ul. 

Żeromskiego. W tej chwili jest opracowany wyłącznie projekt węzła, który będzie wykonany 

na koniec lipca. Będzie to połączenie węzła z węzłem na Babichach. Wyjazd z terenu Ptak 

Outlet będzie odbywał się poprzez ul. Kusocińskiego, Żeromskiego do węzła na Babichach.  

Właściciele działek przeznaczonych pod drogę zostaną wywłaszczeni na mocy ZRiD-u. Cała 

procedura będzie prowadzona pod przewodnictwem biegłych rzeczoznawców.  

Głos zabrał Pan Siara, który zapytał czy jego działka zostanie wywłaszczona w części pod 

drogę czy cała.   

Burmistrz powiedział, że według wstępnych zamierzeń gminy jest zorganizowanie połączenia 

drogi i parkingu. Na działce P. Siary będzie w całości parking z rondem. Dzisiaj jest dopiero 

intencja, najpierw należy zrobić plan finansowy tej inwestycji. Oczywiste jest to, że 
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mieszkaniec będzie odczuwał, iż jest poszkodowany, ale nie ma idealnego rozwiązania. 

Burmistrz powiedział, że do wyceny działki musi powołać niezależnego rzeczoznawcę.  

Pan Tomasz Łuczyński zapytał dlaczego nie było mowy o wywłaszczeniu firmy „Frakop” 

pod parking tylko był od razu zakup nieruchomości, a w przypadku mieszkańców jest 

zupełnie inaczej.  

 

Burmistrz powiedział, że rzeczoznawca wycenił całą nieruchomość na 2 mln 200 tys. zł. po 

negocjacjach udało się zakupić ją taniej. Teren jest w strategicznym miejscu do dalszego 

rozwoju dlatego zdecydowano się go zakupić.  

Przewodniczący Rady dodał, że do Urzędu Wojewódzkiego został złożony wniosek o 

unieważnienie uchwały dotyczącej zakupu gruntu od P. Franczaków, wyjaśnienia Rady 

Miejskiej w przedmiotowej sprawie zostały wysłane.  

Pan Tomasz Łuczyński powiedział, że Pan Przewodniczący Rady pisze w gazecie, że nie ma 

pieniędzy na bieżące naprawy dróg w gminie, a na budowę nowych znajdują się teraz 

pieniądze.  

Pan Tomasz Łuczyński zapytał ile ziemi zostało skupione przez CT „Ptak”. Według P. 

Łuczyńskiego podjęcie takiej uchwały jest tylko pretekstem CT „Ptak” do wywłaszczenia 

ludzi i psychicznego znęcania się nad nimi. 

Przewodniczący Rady M. Bartoszewski przytoczył artykuł z gazety o którym wspominał P. 

Łuczyński, w którym to pisał o drogach powiatowych, a nie gminnych.  

Prezes Bogdan Migdał powiedział, że nie skupiono 90 % i na wszystko są akty notarialne.  

Pan Siara powiedział, że cała sprawa z wykupem gruntów trwa 3 lata. Pan Siara powiedział, 

że był zastraszany przez CT „Ptak”, że działka zostanie wywłaszczona.  

 

 q) uchwała w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Rzgów. 

 r) uchwała w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości. 

Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej Adam Stawiany wyjaśnił, że Regulamin został 

już podejmowany w grudniu ub. roku, podobnie jak wzory deklaracji. Uchwały te zostały 

zakwestionowane przez Urząd Wojewódzki. Zastrzeżenia nadzoru dotyczyły powielania 

zapisów ustawowych w Regulaminie, a także braku podstaw do zawierania zapisu o 

odpowiedzialności karnej zapisanej w deklaracji. Teraz zgodnie z wytycznymi Urzędu 

Wojewódzkiego uchwały zostały poprawione i przedstawione Radzie.  

Radny Stanisław Gierasiński zapytał czy mieszkańcy sami będą kupować worki do 

selektywnego zbierania odpadów.  

Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej Adam Stawiany powiedział, że mieszkańcy nie 

zawierają umów z Urzędem, tylko uiszczają opłatę na rzecz Urzędu w zakresie 

gospodarowania odpadami. Na sesji 28 grudnia ub. roku mówiono o tym by w specyfikacji 

zawrzeć, iż w opłatę ponoszoną przez mieszkańca z tytułu wywozu śmieci będzie wliczona 

dostawa worków i dzierżawa pojemnika. Termin składania deklaracji został wydłużony do  

15 czerwca.  

Radna Krystyna Niewiadomska zapytała jaki będzie koszt wywozu śmieci selektywnie 

zbieranych i czy worki będzie musiał zapewnić sobie we własnym zakresie mieszkaniec.   

Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej Adam Stawiany wyjaśnił, że zgodnie z 

obowiązującą uchwałą opłata za selektywną zbiórkę wynosi 7 zł. od osoby. Kierownik będzie 

się starał, aby w specyfikacji były wkalkulowane koszty worków i pojemników w opłatę za 

wywóz śmieci.  

Postępowanie przetargowe jest w przygotowywaniu i wykonawca będzie dopiero wyłoniony. 

 

 c) uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rzgów na lata 

2013-2017 . 

Skarbnik Anna Czarnocka poinformowała, że pewne zapisy z ustawy zostały zmienione i na 

podstawie tych zmian zostało wydane Rozporządzenie Ministra Finansów z 10.01.2013 r. w 



5 

 

sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej jednostki samorządu terytorialnego, w którym 

określił obligatoryjne wzory WPF i wykazu przedsięwzięć. Do tej pory to Izby określały 

druki na jakich była sporządzana Wieloletnia Prognoza Finansowa. Ustawodawca zobowiązał 

jednostki samorządu terytorialnego do dostosowania uchwały do zmian. Z wykazu 

przedsięwzięć został usunięta grupa umów, których realizacja w roku budżetowym jest 

niezbędna dla zapewnienia ciągłości działania jednostki. W tej chwili wykaz przedsięwzięć 

zawiera tylko limity na 2013 r.  

  

 e) uchwała zmieniająca uchwałę Nr XXX/273/2013 w sprawie udzielenia pomocy 

rzeczowej dla Powiatu łódzkiego Wschodniego na modernizację dróg powiatowych w 2013 

roku.  

Uchwała jest zmieniana w związku z tym, że przetargi wyszły korzystnie i zostają 

zmniejszone nakłady na budowę drogi w Konstantynie.   

 

 d) uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Rzgów na rok 2013. 

Zwiększenie planu dochodów: 

1. Wpływy z opłaty eksploatacyjnej                       41.400,00 zł  

 

Zmniejszenie planu dochodów: 

1. Część oświatowa subwencji ogólnej dla gmin                41.400,00 zł  

 

Zwiększenie planu wydatków: 

1. Modernizacja budynku poczty                    5.000,00 zł 

2. Budowa studni głębinowej w Romanowie                5.000,00 zł 

3. Wykonanie projektu przebudowy ul. Literackiej w Rzgowie         20.000,00 zł 

4. Wykup gruntów w Prawdzie w celu wykonania odwodnienia             30.000,00zł 

5. Modernizacja kotłowni w budynku GPZ w Rzgowie            50.000,00 zł 

6. Dotacja celowa dla Powiatu Łódzkiego Wschodniego z przeznaczeniem na modernizację 

ewidencji gruntów i budynków dla miejscowości: Czyżeminek, Gospodarz, Guzew- Babichy, 

Prawda i Stara Gadka- wydatki bieżące               351.760,00 zł 

    

Razem:                                   461.760,00  zł 

 

Zmniejszenie  planu wydatków: 

1. Przebudowa drogi powiatowej Nr 2941 E w Konstantynie         90.000,00 zł 

2. Wykonanie podjazdu dla osób niepełnosprawnych przy gabinecie fizykoterapii                            

przy GPZ w Rzgowie                      20.000,00 zł 

3. Dotacja celowa dla Powiatu Łódzkiego Wschodniego z przeznaczeniem na modernizację 

ewidencji gruntów i budynków dla miejscowości: Czyżeminek, Gospodarz, Guzew- Babichy, 

Prawda i Stara Gadka- wydatki majątkowe             351.760,00 zł 

 

Razem:                                   461.760,00  zł 

 

 h) uchwała w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie w charakterze uczestnika do 

realizacji projektu pn. „Strategia Rozwoju Łódzkiego Obszaru Metropolitalnego” 

współfinansowanego w ramach Programu Operacyjnego Pomoc Techniczna. 

Radny Marek Skalski zapytał czy przystępowanie do tego projektu jest potrzebne. Jakie 

korzyści będą dla gminy? 

Burmistrz powiedział, że jest to na etapie początkowym. W pierwszej kolejności gminy mają 

wyrazić wolę do przystąpienia do programu. W dalszej kolejności zostanie opracowany plan 

korzyści dla poszczególnych gmin, które do programu przystąpiły. Jeżeli nie będzie korzyści 

gmina będzie mogła się wycofać. Burmistrz uważa, że jedyną korzyścią może być tylko 

usprawnienie komunikacji.  
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 g) uchwała w sprawie wyrażenia/niewyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu 

sołeckiego w 2014 roku. 

Radny Zenon Wawrzyniak powiedział, że ma silny nacisk ze strony sołtysa Gospodarza 

odnośnie wydzielenia funduszu sołeckiego. Radny sam osobiście jest przeciwny jego 

wydzielaniu.  

Radny Wiesław Gąsiorek jest za wyodrębnieniem funduszu sołeckiego, ponieważ samorząd 

wiejski otrzymuje środki, które sama może rozdysponować.  

Przewodniczący Rady powiedział, że podczas kontroli funduszu sołeckiego Urząd stawał na 

głowie, aby wszystkie dokumenty były kompletne, ponieważ rady sołeckie nie dopilnowały 

procedury funduszu sołeckiego. 

 

a) uchwała w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 

Rzgowie na rok 2013. 

Nie było uwag do planu pracy Komisji Rewizyjnej.  

 

 b) uchwała w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie 

Rzgów na lata 2013-2015. 

Z-ca Burmistrza Jadwiga Pietrusińska poinformowała, że z ustawy o wspieraniu rodziny i 

pieczy zastępczej wynika złożenie sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania 

rodziny za rok ubiegły. W ślad za sprawozdaniem idzie opracowanie 3-letniego Programu. 

Program został opracowany w oparciu tego, co rzeczywiście dzieje się w gminie. Cel główny 

został rozbity na 2 cele szczegółowe.  

 

 t) uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych w 

Konstantynie. 

Dalsza sprzedaż gruntów gminnych. Brak pytań.   

 

 u) uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wykup działki nr 418/11 położonej w Starowej 

Górze.  

Wykup ul. Gontowej pod poszerzenie ulicy. Wynegocjowana kwota 30 zł./m
2
.  

 

 v) uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wykup działki nr 669/1 położonej w Rzgowie.  

Wykup działki na ul. Zachodniej w Rzgowie w związku z podziałem.  

 

 p) uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Guzewie.  

Propozycja „ulica Edukacyjna”. 

  

 o) uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Kalinie. 

Propozycja: „ulica Oświatowa”.   

 

Ad.4. 

Burmistrz chciałby, aby na sesji radni wysłuchali przed podjęciem decyzji o wykupie rowu 

właścicielki rowu w Prawdzie.  

Przewodniczący Rady zaproponował, aby takie spotkanie odbyło się we wtorek podczas 

dyżuru, ponieważ są to prywatne sprawy.  

Radny Wiesław Gąsiorek poprosił P. Burmistrza, aby porozmawiał z Firmą „Budimex”, aby 

samochody wykonujące S8 nie jeździły od KeraKollu przez Babichy i Guzew. Radny 

poprosił, aby firma stosowała się do przepisów i jeździła z większą ostrożnością po drogach, a 

przede wszystkim korzystała z dróg technologicznych. Radny oświadczył, że jeśli sytuacja się 

nie zmieni powiadomi ITD. 

Radna Anna Pachulska zapytała czy zostały podjęte jakieś decyzje w sprawie naprawy drogi 

w Kalinie. Droga w Kalinie jest w strasznym stanie i wymaga natychmiastowej naprawy. 

Kierownik GK Adam Stawiany powiedział, że składał obietnicę przeglądu dróg w marcu, ale 

dwukrotnie został przekładany ze względu na pogodę. 
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Kierownik Inwestycji Zbigniew Snelewski poinformował, że uzgodnił z wykonawcą, który 

robił projekt podstawowy, że do końca marca zostanie przedstawiona oferta na zmianę. Jest 

już rozpoczęta procedura zmiany projektu w taki sposób by dopasować go do istniejącej 

podbudowy, aby nie robić tego w takich wielkich kosztach jak było to założone.  

Pan Tomasz Łuczyński powiedział, że jeśli jest zakaz jazdy samochodów ciężkich firmy 

„Budimex” po drogach to powinno być to egzekwowane.  

Kierownik GK Adam Stawiany powiedział, że kierowcy pojadą tam gdzie im pasuje. 

Większość kierowców to podwykonawcy firmy „Budimex”.  

Radny Marek Skalski powiedział, że trzeba bez sentymentów nasłać takie inspekcje na 

kierowców, ponieważ inaczej się tego nie zlikwiduje.   

Radny Wiesław Gąsiorek poinformował, że buduje się baza asfaltowa w Babichach, co może 

stać się dużym zagrożeniem. Podczas wyjazdu samochodów z tej firmy wstrzymywany jest 

cały ruch drogowy. Wstawiono znak koło KeraKollu od Ptak Outlet „ustąp pierwszeństwa”, 

po drugiej stronie na drodze zbiorczej drugi tak znak. Wobec tego robi się zamieszanie.  

Kierownik GK Adam Stawiany powiedział, ze znak został ustawiany po uzgodnieniu z 

GDDKiA.  

Sprawa zostanie rozpatrzona.  

 

Posiedzenie Komisji Wspólnej zakończono o godz. 13.30. 

 

Protokołowała:                                                                                Przewodniczył:  


